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型號Model
ST-3.5E / 

EP
ST-4 E /EP ST-6.5 E/EP ST-7 E ST-8 E

品種 Type 花灑儲水式系列 Single-Point Shower Unit

容量 Storage Capacity 

(liters)*
15 18 23 25 30

尺吋 Size                                    

高 x 闊 x 深HxWxD 

(mm)

490x335  

x245 

555x335   

x 245

685x335   

x 245

535x435   

x245

615x435

x 245

功率 Power Rating (kW) 2 / 3 kW

電壓 Voltage 220V / 1 ph

試壓/工作水壓

Test/Working Pressure
0.4 / 0 MPa

淨重 Empty Weight (kg) 9 10 11 12 13

連水重

Operating Weight (kg)
24 28 34 37 43
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文字方塊
5. 在使用本電熱爐時，必須注意來水水壓不能超越0.7MPa，和水流量必須少於每分鐘8公升，否則, 可能會損壞電熱水爐結構。
When using the electric water heater, the water pressure should not be greater than 0.7 MPa, and the flow rate should not be greater than 8 litres per minute. Otherwise inner tank of the water heater will be damaged.

6.避免由熱斷路器的誤會重設而.生危險，器具不能通過外部開關裝置供電，例:如計時器或者連接到由通用部件定時進行通、斷的電路。
In order to avoid a hazard due to inadvertent resetting of the thermal cut-out, this appliance must not be supplied through an external switching device, such as a timer, or connected to a circuit that is regularly switched on and off by the utility.

7.此熱水器的特殊設計是以花灑頭用作排氣管道。在加熱過程中花灑頭會有小量用水滴出，純屬正常排氣現象。因此，請勿以加裝閘制或摺曲花灑喉等方法阻塞花灑頭排氣和排水。
The shower hose and the shower head are designed as a vent for the water heater. During the heating process, water drops from the shower head is a normal phenomenon. Therefore, please do not install any valve on or bend the shower hose.

警告: 
本電器.品必須接駁良好地線。若不按照製造商說明書指示安裝, 或使用不當而引起一切損失，本公司或製造商均不需負任何責任。

WARNING : THIS APPLIANCE MUST BE EARTHED.
Manufacturer or agent shall not be held responsible for damages resulted from incorrect installation or misuse of heater.
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